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Referat medlemsmøte 
Dato:    4.3.19 

Antall medlemmer møtt: 27  

Gjester:   3 

Neste møte:           11.3.19 ROTARY-info v/Inger Berit Mjølund  (D2290) 

        

 

I.  Viktig info 

Fødselsdager siden sist  –  VI GRATULERER 

 Solveig Edvardsen 21.2,  
 Geir Magne Omtveit 22.2           
 Thor Jan Unhammer 27.2 

 

Flekkefjord Frivilligsentral, i samarbeid med russen trenger hjelp til å gå med bøsser 
på deres innsamlingsaksjon til kreftsaken. Tidspunkt: torsdag 14. mars kl 17:00.  Rotary`s 
medlemmer anmodes om å stille. Ta kontakt med Svein Bøgvald +47 91 73 93 43  
svein.bogwald@eramet.com  

 

II. Tema/program  

RIKETS tilstand v/rådmann Bernard Nilsen.  

 

Rådmannen kunne informere at overskuddet på 31 
millioner er det høyeste 
noensinne i Flekkefjord.  

 

 

 

Men rådmannen minnet 
også om at de første 17,9 
millioner av overskuddet vil gå rett inn på disposisjonsfondet. 
Av de resterende 13 mill. foreslås å tilbakeføre 2,4 mill. til 
reguleringsfond, 1 mill. til ekstraordinært vedlikehold, 1,5 mill. 
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til næringsfondet, 3,0 for tilrettelegging for blå næringer, 2,5 mill. til å ruste kommunen til å 
utnytte fordelene med ny E39 og 0,8 mill. til omstillingsprosjekter.  

Rådmannen kunne også informere om at på grunn av befolkningsutvikling og 
alderssammensetning, står kommunen overfor store utfordringer I årene fremover. Derfor 
varsles nedskaleringstiltak for å tilpasse seg dette.  

Blant annet fødes for få barn. Det vil igjen få konsekvenser for opprettholdelsen av for 
eksempel Søyland Skole. Utgiftene i Flekkefjord kommune budsjett består av 80 % til lønn. 
Er det ikke barn nok, er det heller ikke behov for alle lærerstillingene eller opprettholdelse 
og drift av skolebygg.  

MEN 

Mye positivt har dog skjedd i løpet av 
siste tiden: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   Ny gangbro 

Lyssetting av bygg/vei 

 

                

Det er mange planer fremover og flotte tiltak 
-  blant annet bygging av sammenhengende  

promenade fra «bro til bro». 

 

 


